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NEJOBLĉBENŉJĠĉ ĻESKĆ POHĆDKA ZNOVU OĢĉVĆ 

Ļeġt² tvŢrci natoļili modern² pojet² jedn® z nejmilovanŊjġ²ch poh§dek vġech dob. 
Na pl§tna kin pŚich§z² animovanĨ film Pyġn§ princezna inspirovanĨ nesmrtelnou 
pŚedlohou Boģeny NŊmcov® a kultovn² hranou verz² BoŚivoje Zemana.  

AnimovanĨ film Pyġn§ princezna vypr§v² pŚ²bŊh kr§le Miroslava, kterĨ se zamiluje do 
obrazu kr§sn®, ale pyġn® princezny Krasomily. Aby z²skal jej² srdce, vyd§ se do 
PŢlnoļn²ho kr§lovstv² v pŚevleku za prost®ho zahradn²ka. N§slednŊ objev² neobyļejnou 
zp²vaj²c² kvŊtinu, kter§ okouzl² i samotnou princeznu. Krasomila si d²ky n² i Miroslavovi 
uvŊdom², ģe byla po celou dobu manipulov§na proradnĨmi r§dci, a spoleļnŊ pŚed 
nebezpeļ²m uteļou z hradu. Zaļ²n§ tak dobrodruģn§ cesta pln§ n§strah, nap²navĨch 
honiļek i soubojŢ. ZlĨ r§dce Maximus je totiģ odhodl§n jejich l§sku zniļit...  

Reģis®Śi Radek Beran a David LisĨ vytvoŚili vĨpravnou poh§dku, kter§ vzd§v§ hold 
ļesk® klasice, d§v§ ji vġechny barvy a z§roveŔ obohacuje o nov® postavy a modern² 
techniky vypr§vŊn². Animace ļerp§ z kr§sy ļesk® krajiny, kter§ slouģila jako hlavn² 
vizu§ln² inspirace. DetailnŊ propracovan® scen®rie a pestrobarevn® pŚ²rodn² prostŚed² 
zaruļuj² velkĨ z§ģitek pro mal® i velk® div§ky. KromŊ zn§mĨch postav princezny 
Krasomily a kr§le Miroslava se div§ci mohou tŊġit na nov® pŚ²rŢstky v poh§dkov®m svŊtŊ 
ï hodn®ho pejska Bijou a z§keŚnou lasici Sl²dila, kteŚ² do pŚ²bŊhu vn§ġej² napŊt² i 
komedi§ln² prvky. Hudbu k filmu sloģili OndŚej BrzobohatĨ a OndŚej Brousek, kteŚ² 
skloubili pŢvodn² melodie inspirovan® BedŚichem Smetanou a zn§m® hudebn² motivy 
z pŢvodn² hran® verze. Jejich kompozice dod§v§ filmu bohatou hudebn² vrstvu, kter§ 
propojuje klasiku s modern²mi prvky. V dabingu exceluj² pŚedn² ļeġt² herci. Anna 
Fialov§ propŢjļila hlas princeznŊ Krasomile, Marek Lambora oģivuje kr§le Miroslava a 
Aleġ Proch§zka se postaral o postavu r§dce Maxima. Jejich vĨkony pŚin§ġej² siln® 
emoce a z§bavn® dialogy, kter® oslov² vġechny generace. 
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Hlavn² hrdinov® se pŚedstavuj²: 

Princezna Krasomila je mlad§, kr§sn§ a chytr§. Ale 

je tak® pyġn§ a rozmazlovan§ nejen svĨm miluj²c²m otcem, 

ale pŚedevġ²m vychytralĨmi r§dci v ļele s chamtivĨm 

Maximem. Ti dohl²ģej² na to, aby vyrŢstala v pŚepychu a 

nestarala se o to, co se vlastnŊ kolem n² v kr§lovstv² 

odehr§v§. Ļasem se ale jej² povaha zmŊn². PĨchy se zbav², 

kdyģ pozn§, ģe l§ska a sluġnost jsou dŢleģitŊjġ² neģ bohatstv² 

nebo fyzickĨ vzhled. Hlas princeznŊ Krasomile propŢjļila 

Anna Fialov§. 

 

 

Kr§l Miroslav je pohlednĨ, laskavĨ, spravedlivĨ a 

sebevŊdomĨ mlad²k, kterĨ vl§dne ve Sluneļn²m 

kr§lovstv². D²ky obrazu se na prvn² pohled zamiluje do 

princezny Krasomily, ale ta jej pyġnŊ a na d§lku odm²tne. 

Miroslava to neodrad² a vyd§v§ se za n² do PŢlnoļn²ho 

kr§lovstv². Aby uspŊl, obleļe se jako obyļejnĨ zahradn²k a 

z²sk§ pr§ci v jejich z§meck® zahradŊ.  Snaģ² se poznat jej² 

skuteļnou povahu, z²skat se jej² srdce a ochr§nit ji pŚed 

zlĨmi r§dci. Kr§l Miroslav mluv² hlasem Marka Lambory. 

 

Maximus je hlavn² r§dce v PŢlnoļn²m kr§lovstv² princezny 

Krasomily. DobŚe v², co je pro nŊj nejlepġ² ï udrģovat princeznu v 

pŚepychu a nevŊdomosti, d²ky tomu se stal skuteļnĨm vl§dcem 

PŢlnoļn²ho kr§lovstv². Jeho komplicov® ï r§dce Tyļka a vĨbŊrļ² 

dan² ï se staraj² o to, aby byla vl§da pevnŊ v MaximovĨch rukou. 

Kdyģ se neļekanŊ objev² zahradn²k a princezna d²ky nŊmu zaļne 

m²t vlastn² rozum, je tŚeba jednat. Maximovi dal hlas Aleġ 

Proch§zka. 

 

 

Kr§l PŢlnoļn²ho kr§lovstv² a tat²nek princezny 
Krasomily. Kr§l je sice laskavĨ, svou dceru velmi miluje, ale 

od chv²le, kdy ztratil svou ģenu je trochu popletenĨ, jeho 

r§dcov® s n²m manipuluj² a okr§daj² jej i jeho poddan®, jak to 

jenom jde. Kr§l mluv² hlasem Petra Posp²chala. 

 

 

Bijou je princeznin roztomilĨ a tak® velmi chytrĨ pejsek, kterĨ 

svou pan² bezmeznŊ miluje a snaģ² se ji ze vġech ps²ch sil 

chr§nit a pom§hat. Jeho jedinou slabinou je jeho hraļka, 

barevnĨ p²skac² m²ļek. Ps² Śeļ Bijou vŊnovala Jana MaŚasov§. 



 

 

Jak vznikal animovanĨ film ve 3D animaci 

 
× Pro animaļn² tĨm bylo nejvŊtġ² vĨzvou ztv§rnŊn² princezny Krasomily v jej² 
pyġn® podobnŊ, tak aby pŚitom zŢstala kr§sn§. 

 

× Pro reģis®ry pak nejvŊtġ² vĨzvou byli zv²Śec² hrdinov®. Nejprve se museli 
rozhodnout, zda budou mluvit a hr§t jako lid®, nebo se naopak chovat jako 
mazl²ļci. Nakonec vyhr§la verze inteligentn²ch partnerŢ, kteŚ² rozum² lidsk® Śeļi 
a emoc²m, um² je pouģ²vat, ale nemluv². Jsou takovĨm doslovnĨm obrazem svĨch 
p§n²ļkŢ. 

 

× Nejobt²ģnŊjġ² sc®nou bylo vtanļen² prince Zlatoslava a jeho sluhŢ do trŢnn²ho 
s§lu, kdy bylo potŚeba pohyby pŚesnŊ synchronizovat s hudbou a naj²t pro nŊ tu 
spr§vnou m²ru stylizace. 

 

× V prŢbŊhu vĨroby na filmu pracovalo 45 anim§torŢ a 101 vĨtvarn²kŢ rŢzn®ho 
zamŊŚen² (design, 3D modeling, textury, sv²cen², efekty, compositing a dalġ²). 

 

× J§dro tĨmu tvoŚili Ļeġi, Slov§ci a Pol§ci, ale kromŊ nich na filmu pracovali i 
artist® ze ĠpanŊlska, Francie, Ukrajiny, Indie i z Mexika a Venezuely. 

 

× Od prvn² animace fin§ln²ho filmu ubŊhlo do dokonļen² filmu 15 mŊs²cŢ, nicm®nŊ 
od poļ§tku vĨvoje to trvalo v²ce neģ 5 let. Od zah§jen² vĨvoje do dokonļen² 
vĨroby bylo na film Pyġn§ princezna potŚeba celkem 141 879 hodin cel®ho tĨmu. 

 

× Na 1 minutu filmu bylo potŚeba v prŢmŊru 63 dn², tedy 3 mŊs²ce pr§ce jednoho 
anim§tora. PrŢmŊrnŊ tedy kaģdĨ anim§tor animoval dennŊ jednu vteŚinu 
vĨsledn®ho filmu.  

 

× Render jednoho framu 3D animace trval 4 aģ 5 hodin, film m§ tŊchto framŢ v²ce 
neģ 105 000. 

 

× Ve filmu Pyġn§ princezna vystupuje celkem 57 postav. Na jejich vytvoŚen² byl 
potŚeba jeden rok vĨvoje a dalġ² rok trvalo ladŊn² detailŢ ve 3D prostoru.  

 

 

  



 

 

TvŢrci filmu Pyġn§ princezna 

 

Radek Beran, sc®n§Ś a reģie 
Radek Beran (1968) vystudoval DAMU obor loutkoherectv². Hned po ukonļen² studia v 

roce 1991 spolu se spoluģ§ky zaloģil divadeln² skupinu Buchty a loutky. V tomto 

nez§visl®m divadle pracuje dodnes. Hraje loutkov® divadlo pro dŊti i pro dospŊl®. Za 

dobu sv® praxe se z¼ļastnil jako loutkoherec i velkĨch divadeln²ch projektŢ nebo 

rŢznĨch filmovĨch nat§ļen². PŢsobil na Filmov® akademii Miroslava OndŚ²ļka v P²sku a 

na Divadeln² akademii m¼zickĨch umŊn² v Praze. Jako reģis®r, herec, producent ļi 

asistent reģie spolupracoval napŚ²klad na filmech Pinocchio, Caleidoscop, Uspavaļ, 

Hodina staroroļn² ļi Kuky se vrac², MalĨ p§n a VelkĨ p§n.  

Je tŊģġ² adaptovat zn§mou poh§dku neģ nat§ļet zbrusu novĨ pŚ²bŊh? 

Zjistil jsem, ģe adaptace mŊ bav², jsem na tuto pr§ci zvyklĨ uģ z divadla. Mus²te dodrģet 

urļit® mantinely, ale v tomto pŚ²padŊ ġlo o kvalitn² mantinely, pŢvodn² Pyġn§ princezna 

je sice Ăstar§ñ, ale dobr§. Kdyģ jsme z n² vych§zeli, nahl®dli jsme do struktury filmu, 

zjistili jsme, ģe film je opravdu dobrĨ, i kdyģ m§ v sobŊ urļit® n§nosy, ŚemeslnŊ je 

bezvadnĨ.    

Jak® sc®ny jsou podobn® ļi odkazuj² k legend§rn² hran® poh§dce? 

Jeden z cit§tŢ je sc®na na Pansk® sk§le, na zvl§ġtn²m skaln²m ¼tvaru. Kdyģ jsem to 

vidŊl jako d²tŊ, tak si pamatuji, ģe jsem to vn²mal jako obrovskou sk§lu, ale ve 

skuteļnosti jde o malĨ ¼tvar ï malinkĨ kopec. Proto ve filmu jsme sk§lu lehce pŚifoukli a 

d²ky 3D animaci je to opravdu monument. A tŊch cit§tŢ je ve filmu v²ce, ve filmu se 

zalesknou a pak zase zmiz². SamozŚejmŊ zde zazn² i Śada hl§ġek: Naġli, nenaġli ļi 

Zavaģ mi stŚev²ļek. CelkovŊ hra s citacemi n§s moc bavila a ve filmu funguj² pŚirozenŊ 

a hladce. 

Proļ vyrazit do kina pr§vŊ na Pyġnou princeznu? 

Je to nov® pŚevypr§vŊn² v²ce neģ ġedes§t let star®ho hran®ho filmu animovanĨmi 

postavami s pouģit²m nejmodernŊjġ²ch technologi². Setk§n² l§tky, kterou vġichni zn§me 

z dŊtstv² a je souļ§st² naġich vzpom²nek, se souļasnou modern² animac² bylo velkou 

vĨzvou. Z§roveŔ jsme s radost² pouģili nŊkter® ikonick® momenty pŢvodn²ho filmu. 

NapŚ²klad j²zdu na kl§dŊ, ġermovac² tanec v tr§mov², zp²vaj²c²ho ġevce na hranici 

kr§lovstv², nebo jak uģ zaznŊlo sc®nu Naġli moji r§dcov®, na to vġe se div§ci v kinŊ 

mohou tŊġit. 

 

  



 

 

David LisĨ, reģie 
David LisĨ (1974) je zkuġenĨ reģis®r, anim§tor, storyboardista ï pŚes 20 let pracuje na 

animovanĨch filmech, seri§lech a reklam§ch pro dospŊl® i pro dŊti. M§ bohat® 

zkuġenosti s reģi², animac² 2D, 3D i loutkovou, kreslen²m sc®n§ŚŢ, psan²m, dramaturgi². 

Pracoval na animovan®m seri§lu Booba, Luke and Lucy, filmu MarnieËs world od 

oscarovĨch reģis®rŢ, na celoveļern²ch filmech Cesta do nemoģna, ModrĨ Tygr, 

Fimf§rum, Rozum a ġtŊst², Alois Nebel. D§le spolupracoval na filmech True Ġt¼r, 

Hurv²nek a kouzeln® muzeum a na seri§lech TvMiniUni: ZlodŊj ot§zek a Evropsk® 

pexeso, televizn²m seri§lu a filmu pro dŊti Websterovi. 

Realistick§ krajina, hrady, z§meck® komnaty, kostĨmy, podoba postav, dabing, 

hudba, na co jste v r§mci projektu animovan® Pyġn® princezny nejv²ce Ăpyġn²ñ? 

Pyġn² jsme na celĨ film. Jedno bez druh®ho nemŢģe bĨt, podaŚilo se n§m to sm²chat 

velmi pŊknŊ. Animovan² herci v§s kr§snŊ vedou celĨm svŊtem, kterĨ jsme vytvoŚili ve 

studiu, a vypad§ n§dhernŊ.  

Nakolik ovlivnila podoba ģivĨch hercŢ Aleny Vr§nov® a Vladim²ra R§ģe z hran® 

verze viz§ģ animovanĨch hrdinŢ v Pyġn® princeznŊ? 

Pan² Vr§nov§ i pan R§ģ ovlivnili design postav, protoģe vzd§lenŊ jsme chtŊli, aby je 

trochu pŚipom²nali z hlediska barev, kostĨmŢ i vĨrazovŊ. A kdyģ jsme je animovali, tak 

jsem ļasto vzal sc®nu z Pyġn® princezny, uk§zal jsem j² anim§torovi, aby vyc²tili, o ļem 

ta sc®na je a mŊli to rovnou uģ kr§snŊ zahran®. A pokud se pod²v§me na obraz 

Krasomily a na pan² Vr§novou, t§pali jsme, bylo nŊkolik verz². Anim§torŢm jsem 

nakonec Śekl, pod²vejte se na ni: kr§sn§, studen§, ide§ln² a udŊlali to podle n². 

Jak® nov® postavy ļi prvky se objev² v animovan® verzi, kter® div§ci neznaj² 

z hran®ho poļinu? 

M§me zde hned nŊkolik novĨch postav, kter® stoj² za to: zv²Ś§tka, kter® dŊti miluj², a 

mysl²m, ģe se povedly, protoģe hraj² vŊtġ² mŊrou neģ lidsk® postavy, jsou v²ce z§bavn® 

a rozum² jim: pejska, lasiļku a dalġ². PŚidali jsme postavu sluģky. Hlavn² zlosyn, r§dce 

se jm®nem Maximus, kter®ho hr§l Miloġ KopeckĨ, tak® dostal obrovskou roli od zaļ§tku 

do konce a je to opravdu padouch, jak m§ bĨt. 

Je tŊģġ² adaptovat slavnou poh§dku neģ nat§ļet zbrusu novĨ pŚ²bŊh? 

Adaptovat zn§mou poh§dku je v nŊļem lehļ², zejm®na v tom, ģe pŚ²bŊh m§te v nŊļem 

danĨ. Je zde hlavn² linka, urļit® mantinely, kterĨch se drģ²te. PŚ²bŊh vypr§v² o l§sce, 

pĨġe a o cestŊ prince a princezny. Na druhou stranu je tŊģk® j²t svou vlastn² cestou a 

nedŊlat pouhĨ remake. A v tom, ģe je to animovanĨ film, tak se k l§tce mus² pŚistupovat 

¼plnŊ jinak neģ k hran®mu filmu, kde by mŊlo bĨt v²ce akce, prostŚed² i legrace, protoģe 

to maj² dŊtġt² div§ci r§di, ale z§roveŔ si tam nŊco najde i dospŊl® publikum. 

V r§mci projektu zaznŊla obdivuhodn§ ļ²sla. NapŚ²klad, ģe anim§tor vytv§Śel jednu 

sekundu filmu jeden den a na projektu pracovalo celkem 150 lid². Co je 

nejobt²ģnŊjġ² na vĨrobŊ animovan®ho sn²mku? 

NejtŊģġ² je samotn§ vĨroba, protoģe samotn® nat§ļen² trv§ tŚi aģ ļtyŚi roky. NejtŊģġ² je 

vydrģet aģ do konce, aby vġechny n§roļn® f§ze vĨroby ladily a vĨsledek byl kr§snĨ. 

Douf§m, ģe to tak dopadlo a div§ci budou spokojeni. 



 

 

Anna Fialov§, hereļka, hlas princezny Krasomily 

O projektu 

Kdyģ jsem byla na castingu, hodnŊ jsem si to uģ²vala. Dabovat 

animovanou poh§dku mŊ vģdycky l§kalo. A kdyģ jsem zjistila, ģe Marek 

Lambora m§ bĨt kr§l Miroslav, nebylo co Śeġit. Studovali jsme spolu v 

roļn²ku na praģsk® konzervatoŚi a jsme bl²zc² pŚ§tel®. Takģe tenhle celĨ 

projekt byl docela doj§k. 

O inspirace slavnou hranou pŚedlohou 

VlastnŊ jsem se ani moc neinspirovala. PŚeci jenom animace filmu d§v§ 

¼plnŊ nov® kouzlo, takģe jsme to vġe hledali a tvoŚili s reģis®ry na m²stŊ 

pŚed obrazovkou s animovanou Krasomilou. 

O spolupr§ci s Markem Lamborou 

Jak uģ jsem Ś²kala, zn§me se straġnŊ dlouho a byl to jeden z dŢvodŢ, proļ jsem 

propŢjļila Krasomile hlas. Bohuģel jsme se pŚi dabov§n² nepotkali. Setk§n² probŊhlo aģ 

pŚi nahr§v§n² ¼stŚedn² p²sniļky s OndŚejem BrzobohatĨm. Pracovat s obŊma s 

OndŚejem i Markem, je vģdy skvŊl®! 

Nejobl²benŊjġ² sc®ny 

Asi p§d do font§ny a j²zda na kl§dŊ. PŚi dabingu to byla nejvŊtġ² z§bava. V pŢvodn² 

hran® poh§dce to bude asi to, jak si ġvec odskoļ² zatancovat a zazp²vat do zemŊ kr§le 

Miroslava. 

O nazp²v§n² Krasomily a podobŊ filmovĨch p²sn² 

P²snŊ se mi l²bily moc. M§m ze zpŊvu vģdycky trochu respekt, ale pr§ce s Ondrou 

BrzobohatĨm je b§jeļn§, vġe ġlo jako po m§sle! 

 

Marek Lambora, herec, hlas prince Miroslava  

O projektu 

J§ m§m animovan® filmy r§d obecnŊ, ale o malinko radŊji je dabuji. 

Takģe kdyģ pŚiġla nab²dka na prince Miroslava v nov® animovan® verzi 

Pyġn® princezny, neġlo Ś²ct jinak neģ ano. Tak® v tom hr§lo roli to, ģe 

jsme namlouvali Pyġnou princeznu ¼plnŊ od p²ky. Coģ znamen§, ģe 

obr§zky jeġtŊ ani nebyly rozpohybovan®, ale uģ bylo nutn® je "ozvuļit" 

a to byla velk§ vĨzva.  

Inspirace slavnou hranou podobou 

Neinspiroval jsem se, mysl²m, ģe to ani nejde. Animovan§ verze si ģ§d§ 

malinko jinĨ pŚ²stup, a tak jsem se ve druh® verzi nat§ļen², kdy uģ byly 

sc®ny hotov®, soustŚedil sp²ġ na to, co mi situace animovanĨch postaviļek h§z². 

O spolupr§ci s Annou Fialovou 

Fantazie! Douf§m, ģe Aniļka Śekne to sam®. My jsme s Aniļkou spoluģ§ci, a kdyģ jsem 

se dozvŊdŊl, ģe bude namlouvat Krasomilu, byl jsem nadġenĨ. Kdyģ jsme spolu nat§ļeli 



 

 

p²sniļky ve studiu a vidŊli jsme p§r spoleļnĨch sc®n, byli jsme trochu namŊkko, jak n§s 

naġe profese k sobŊ obļas zavane. 

Nejobl²benŊjġ² sc®na 

NejradŊji m§m asi posledn² bojovou sc®nu ve mlĨnŊ, byl to pomŊrnŊ "hukot" ve studiu, 

protoģe se v kaģd® vteŚinŊ nŊco dŊje, takģe jsem se trochu i u mikrofonu zapotil, a to 

mŊ bav².  

Co ļek§ div§ky v kinech 

Mysl²m, ģe je ļek§ n§paditĨ a vtipnĨ animovanĨ film, kterĨ ct² svou hranou pŚedlohu a 

z§roveŔ je okoŚenŊnĨ geni§ln² hudbou z pera OndŚeje Brzobohat®ho a OndŚeje 

Brouska. 

 

Aleġ Proch§zka, herec, hlas hlavn²ho r§dce Maximuse  

O pŚijet² role Ăz§por§kañ Maximuse 

L§kala mŊ ta kŚiġŠ§lovŊ ļist§ z§por§ck§ role a tŊġil jsem se, ģe bude 

tato poh§dka koneļnŊ zbaven§ t® odporn® komunistick® idologie, 

kter§ z pŢvodn² verze tolik ļiġ². 

O inspiraci slavnou hranou podobou a pŢvabnĨm zloduchem 

Miloġe Kopeck®ho 

VŢbec. K prvn² verzi jeġtŊ nebyla animace, takģe jsem mŊl pŚi 

nat§ļen² svobodu udŊlat sv®ho vlastn²ho padoucha. U druh®, 

koneļn® verze, jsem byl, bohuģel, tlumen a brģdŊn jiģ namluvenou 

anglickou verz². 

Nejobl²benŊjġ² sc®na 

Naġli... naġli... naġli... naġli, moji r§dcov®, naġli...? Na to jsem se jako d²tŊ vģdycky nejv²c 

tŊġil. 

 

  



 

 

OndŚej BrzobohatĨ a OndŚej Brousek, hudba 

O vzniku hudby a inspiraci slavnou hranou podobou vļetnŊ zn§m® p²snŊ Rozv²jej 

se poup§tko 

Hudba vznikla podobnŊ pracnŊ, za to s nadġen²m jako celĨ film. PŊt let jsme byli v 

komunikaci s reģis®ry a hledali spoleļnŊ kl²ļ k tomu, jak zachovat odkaz ke kr§sn® 

pŢvodn² orchestr§ln² hudbŊ Dalibora Vaļk§Śe a pŚitom bĨt i souļasn². T®ma Poup§tka 

jsme si mohli od dŊdicŢ pr§v pŢjļit, a tak jsme toho vyuģili a motiv rŢznŊ podle potŚeby 

variovali. Objev² se v lehk® ¼pravŊ i v titulkov® p²sni.   

O vĨbŊru interpretŢ 

P²snŊ ve filmu nazp²vali samotn² herci, kteŚ² ve filmu hraj², a jejich vĨbŊr byl v²ce m®nŊ 

na reģis®rech.  

Proļ j²t do kina na Pyġnou princeznu 

Div§ky ļek§ hezk§ animovan§ poh§dka o l§sce, o pĨġe, o boji dobra se zlem. Ļek§ je 

trouf§m si tvrdit velice milĨ z§ģitek a moģn§ i pŚekvapen² z toho, na jak vysok® ¼rovni 

uģ dnes ļesk§ animace mŢģe bĨt.   

 

 

 

 

 

 

  



 

 

NŊkter§ m²sta, na kter§ n§s film zavede 

   

Z§mek Sluneļn²ho kr§lovstv² kr§le Miroslava  

 

Z§meck§ zahrada PŢlnoļn²ho kr§lovstv² princezny Krasomily  

 

Hranice mezi PŢlnoļn²m a Sluneļn²m kr§lovstv²m 



 

 

 

J²zda na kl§dŊ  

 

VŊtrnĨ mlĨn 

 

VĨhled z kamennĨch varhan (Pansk§ sk§la) 
 



 

 

 

R§dcov® ve sv® tajn® komnatŊ 

 

U Krasomiliny chŢvy 

 

V zahradn²kovŊ domku 


